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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
8. sjezdu delegátů ČSS, 

konaného dne 30. května 2009 v Praze 
 

 

Zahájení a řízení se z pověření PČSS ujal Pekař, zahájil, předal slovo Bílkovi. 

 

Následovalo určení skrutátorů – po jednom u každého stolu (Jan Bauer, Jaroslav Frýda, Josef 

Mikulášek, Milan Staněk, Jaroslav Zahrádka, Hana Krystyníková). 

 

Schválení programu – pracovního předsednictva. Doplněk odpoledne se statutem KS 

projednat čl. příspěvky. 

Schválení jednacího řádu s tím, že přihlášky do diskuse se předávají písemně do 12 hodin. 

Schválení volebního řádu bez změn. 

Vše schváleno jednomyslně. 

 

Zvoleny komise sjezdu: 

- návrhová Chmel st., Pavlok Emil, Streit Jiří, Mrňák, Tobiášek, Arnold 

- mandátová Dvořák J., Kalinová B., Soukup M. 

- volební Voldán, Sedlák, Tomeček 

Vše schváleno jednomyslně. 

 

Zprávy  

- o činnosti ČSS – přednesl prezident ČSS p. Pekař. 

Zpráva o činnosti schválena 105 pro, 1 se zdržel. 

Mimo svoji zprávu informoval sjezd, že Kateřina Emmons byla za rok 2008 vedením ISSF 

zvolena nejlepší střelkyní světa. 

Přednesena zpráva RK  - Ing. Brych  

Sjezd schválil zprávu 94 pro, 1 proti, 11 se zdrželo hlasování 

Návrh na doživotního čestného prezidenta ČSS Pekaře schválen většinou 66 hlasů, proti 7 

hlasů, zdrželo se 28 delegátů. 

 

Dále vystoupili:  

L. Janoušek – práce sekretariátu, činnost, Zpravodaj a Internet ČSS, inovace ČP, zatraktivnit 

činnost a zvýšení čl. základny. 

MUDr. Milan  Jirásek – předseda  ČOV 

Poděkování, pogratulování, hodnocení olympijských úspěchů, tíživá hospodářská situace se 

snad neprojeví ve sportovní činnosti. 

JUDr. Aleš Hušák - Také zhodnotil OH Peking, vysvětlení finanční situace, O2 Arenu 

postavili akcionáři na žádost vlády před MS v ledním hokeji, je zisková 600-800 mil. Kč 

ročně, i v účetním zisku, již nezatěžuje, ale investice se dále splácí (úvěry 2009 cca 750 mil. 

Kč). ČR vydělává na aréně DPH, soc. i zdav. pojištění.  Za měsíc odvádí 50-60 mil, Kč. 

Sazka a.s. je bez problému, zisková, 2009 je v plusu proti 2008.  Splácí se aréna, problémy 

s DPH. Vrací se 300 mil, do sportu (před stavbou haly to byla téměř miliarda Kč). Krize, 

bankovní úvěry, nyní se zadlužení snižuje, zbývá řešení 800 mil, z minulosti odvod DPH. 

Poděkoval Pekařovi za práci pro sazka a.s. i sportovní prostředí. 

 

Mandátová komise Soukup 

Pozváno 110 delegátů, 4 s hlasem poradním a 5 hostů, 
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Přítomno 106 delegátů, omluveni 2, 4 delegáti s hlasem poradním a 2 hosté, a 2 org. 

pracovníci. 

Sjezd je usnášeníschopný, potřebná nadpoloviční většina 54 delegátů 

 

Vystoupení kandidátů. 

Ing. Baroch – repre, práce s mládeží zefektivnit, důležité je práce funkcionářů a pracovníků 

ČSS, reálný rozpočet úkol PČSS, propagace. 

Ing. Janota – viz prezentace, přenesení agendy do Brna, pomoc při získávání dotací z Brna, 

pomoc při získání pozemků v Brně. 

  

Volební komise – informovat o postupu, hlasovací lístky pro volbu prezidenta a RK jak 

upravit volební lístky. 

Představení delegátů do RK. 

 

Předseda VK Voldán seznámil s výsledkem volby. 

Vydáno 106 lístků, všechny platné. 

Ing. Petr Baroch 88, 

Janota 18 

 

Revizní komise: 

Burianová Věra 93 

Dobeš Josef Ing. 80. 

Ell Jan 53 

Krystyník Miroslav 69 

Měchura  Jiří 72 

Tarant Petr 64 

Vrtišková Renata 79 

 

Do RK zvoleni:  

Burianová , Dobeš, Vrtišková , Krystyník, Měchura  

Náhradníci:  

Tarant, Ell 

 

Diskuse: 

Krystyník - poděkování Šaňákovi, nehlasoval pro Pekaře, protože,hlasoval proti zprávě RK 

ČSS, protože v ní nejsou nedostatky. 

Stránky internetové ČSS zastaralé, chybí stránka pro rozhodčí o nových PSS. 

 

Gecik Andrej - ČP a ČPTM – účast špatná,  návrh na reorganizaci poháru – zrušit 

dvojzávody, ČPTM společně s ČP; věk účastníků na ČPTM limitovat minimálně 13 let; 

poděkování Pekařovi. 

 

Doležal Jiří - Informace o SMK – 10 osob, většinou resorty a trenéři ol.discp. Mluví o 

činnosti, podpora práce s mládeží, vyhodnocování. Doškolování trenérů – od r 2007, zatím se 

nic neuskutečnilo (časově náročné).  Spolupráce s Fakultou na školení diplomovaných 

trenérů, licence A.  

 

Výsledek volby viceprezidenta – v prvním kole odevzdáno 106 lístků, z toho 1 neplatný. 

Adamec 11 hlasů 

Bittner 12 hlasů 
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Janota 31 hlasů 

Veverka 51 hlasů 

Do druhého kola postupuje Lubomír Janota a Ing. Josef Veverka. 

 

St. Hlaváček - Kulové centrum RSCM v Brně, zmiňuje krizi, potíže s financováním, situace 

na střelnici v Brně (plot a vstup do areálu). Představuje kandidáta do PČSS ing. Procházku. 

Vzpomínka na zemřelé pracovníky. 

 

Václav Bujok -  Možnost využívat Visegrádský fond – cestou mezinárodních soutěží. Internet 

nevystihuje potřeby SSK, Zpravodaj v elektronické podobě, pustit diskusi na internetových 

stránkách. Trenéři – knihy a studijní pomůcky, chybí psychologie sportovní střelby. 

Poděkování p. Pekařovi, zaslouží si ocenění. 

 

2. kolo voleb viceprezidenta.  

odevzdáno 106 lístků, všechny platné, Janota získal 38 hlasů, Veverka 68, byl zvolen ing. 

Veverka viceprezidentem. 

 

Volba do prezidia 106 lístků, dva neplatné. 

Bílek 73 

Fidler,¨26 

Klimeš 25 

Pekař 35 

Pokorný 79 

Procházka 84 

Soukup,  21 

Stupka,  20 

Šaňák 63 

Tomsa 30 

Adamec 28 

Bittner 15 

 

Zvoleni: 

Procházka, Pokorný, Bílek, Šaňák, Pekař 

Náhradníci: 

Tomsa, Adamec 

 

RK se sešla a zvolila ze svého středu předsedu Mgr. Renatu Vrtiškovou. 

 

Ing. Veverka s věcnou poznámkou, podpořil komunikaci přes net. 

 

Projednání  Statutu KS ČSS. 

Ambros - návrh vypustit bod 3.16 (ze statutu KS); 

Tomsa – nesouhlas, viz malé kluby o 3 apod. členů; 

Ambros – návrh na změnu stanov pro volbu delegátů na Sjezd; 

Pekař – vysvětlení proč není vhodné zástupce z každého SSK; 

Gecik – nesouhlasí s klíčem, diskutuje o možnosti. 

 

Hlasování o zrušení článku 3.16 ze statutu KS. 

Pro ponechání je většina delegátů. 
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Schválení statutu KS většinou hlasů (proti 5 hlasů). 

 

Pekař – vystoupení ke zvýšení čl. příspěvků, vysvětlení k potřebě zvýšení příspěvků (možnost 

použití státních dotací) využití pro brněnskou střelnici. 

Dvě varianty úpravy – zvýšení na 500 a vysvětlení jejich použití anebo zvýšení na 400 a to na 

provoz a na Brno. 

Diskutuje Krystyník – jeho náklady na koníčka jsou vysoké, nesouhlasí se zvyšováním 

příspěvků. 

Ing. Pokorný – svaz ve špatné finanční situaci, argument snižování členské základny není 

oprávněný. 

Mikulášek – budou v jeho SSK problémy vzhledem k dětem a navrhuje, aby se tento bod 

neprojednával. 

Soukup – vysoké 950 měsíční příspěvky u něj, je to výsledek práce s rodiči a tak doporučuje 

zvýšení.. 

Věcná připomínka z pléna – může dojít k omezení péče o střelnice a majetek.  

Ambros – nepodporuje, vznáší protinávrh, nesouhlasí se zvýšením příspěvků, ponechat ve 

stejné výši. 

Veverka – uvědomit si, co od ČSS můžeme získat od ČSS, k čemu vedeme mládež (bez svazu 

nemají možnost postupovat dále), VH je zavázala, aby zvýšení neodhlasovali. 

Varianta 400 Kč a ponechání 20.000,- Kč pro KS ČSS. 

Mikulášek – ponechat, hledat zdroje v ČSS. 

Baroch - podporuje 500 Kč, jde o příští rok a na 4 roky. 

Cvrček SSK Černovice – mají velmi dobré a kvalitní výbavy a výsledky, učí děti a rodiče 

získávat prostředky pro celý klub (50 % získaných prostředků pro dítě). 

 

Protinávrh na nehlasování zamítnut 57 hlasy proti 37. 

Varianta A pro 61 návrh byl většinou hlasů schválen zvýšení na 500. 

Klíč pro příští sjezd 1:75. 

AMBROS návrh 1:50 proti návrh nebyl schválen. 

Klíč 1:75, pro tento návrh hlasovalo 88 , proti 5, zdržel se 7. 

 

Na závěr vystoupil nově zvolený prezident ČSS Ing. Petr Baroch, který poděkoval všem 

delegátům a hostům za podnětný přístup k jednání a rovněž poděkoval odstupujícím 

funkcionářům ČSS za odvedenou práci pro střelectví a vyjádřil přesvědčení, že nově zvolené 

orgány ČSS a KS ČSS budou v novém čtyřletém období pracovat nejméně stejně aktivně. 

 

Jednání 8. sjezdu delegátů ČSS skončilo v 15.45 hod. 

 

Zapsal:  Mgr. Karel Chmel st. 
 

 

 


